
Protokoll	  6	  2015,	  fört	  vid	  ordinarie	  styrelsemöte	  i	  SMFF	  

Datum:	  Lördagen	  den	  22	  augusti	  2015	  

Plats:	  Lova	  Bannisters	  bostad,	  Stockholm	  

Deltagare:	  

Claes	  Wahlund,	  ordf,	  Lova	  Bannister,	  v	  ordf,	  Roland	  Brebäck,	  ordf	  VO	  Elit,	  Åke	  Karlsson,	  ordf	  VO	  
Bredd,	  Ulf	  Höglin,	  suppleant.	  Lars	  Ekstedt,	  SMFF	  kansli,	  adjungerad.	  

$	  1.	  Mötet	  öppnas	  

Ordföranden	  hälsade	  välkommen	  och	  förklarade	  mötet	  öppnat.	  

$	  2.	  Protokolljusterare	  	  

Att	  jämte	  ordförande	  justera	  dagens	  protokoll	  valdes	  Lova	  Bannister.	  

$	  3.	  Godkännande	  av	  föreslagen	  dagordning.	  

	  	  Den	  av	  ordföranden	  presenterade	  dagordningen	  godkändes	  utan	  ändringar	  eller	  tillägg.	  

$	  4.	  Föregående	  protokoll.	  

Föregående	  protokoll	  lästes,	  godkändes	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  

$	  5.	  Förbundets	  ekonomi.	  

Resultat-‐	  och	  balansräkning	  per	  juli	  presenterades.	  	  Resultat	  uppgår	  till	  287	  kkr.	  Likviditeten	  är	  för	  
närvarande	  god.	  Sedan	  bokföringen	  tagits	  över	  av	  RF	  Ekonomi	  har	  redovisningen	  klart	  förbättrats.	  

Det	  noterades	  att	  RF:s	  elitstöd	  för	  2015	  ännu	  inte	  betalats	  ut.	  Roland	  Brebäck	  och	  Lars	  Ekstedt	  ska	  
snarast	  rapportera	  om	  årets	  elitverksamhet	  till	  RF	  via	  FSF.	  

På	  balansräkningen	  finns	  en	  fordran	  från	  2010	  och	  tidigare	  avseende	  ej	  redovisade	  tävlingar.	  
Styrelsen	  beslöt	  att	  denna	  fordran	  skrivs	  av.	  

	  En	  stor	  utgiftspost	  är	  förbundets	  tidning,	  MFN.	  Styrelsen	  uppdrog	  därför	  åt	  tidningens	  redaktion	  
genom	  Åke	  Karlsson	  att	  undersöka	  vilka	  kostnadsbesparingar	  som	  kan	  uppnås	  om	  exempelvis	  antalet	  
sidor	  minskas.	  

$	  6.	  Öppna	  kundfordringar.	  

Per	  medio	  augusti	  uppgår	  Öppna	  Kundfordringar	  till	  72	  kkr.	  Tyvärr	  är	  det	  fortfarande	  fem	  klubbar	  
som	  har	  obetalda	  fakturor	  avseende	  medlemskap	  i	  SMFF	  för	  flera	  år	  tillbaka.	  Dessutom	  har	  flera	  
klubbar	  ännu	  inte	  betalat	  sina	  fakturor	  avseende	  2015.	  	  Ordföranden	  ska	  fortsätta	  att	  kontakta	  
samtliga	  klubbar	  som	  släpar	  med	  betalningarna.	  

$	  7.	  Luftrumsfrågan.	  

Ulf	  Höglin	  redogjorde	  för	  de	  pågående	  samtalen	  med	  Transportstyrelsen.	  För	  att	  informationen	  ska	  
vara	  så	  aktuell	  som	  möjligt	  kommer	  Ulf	  att	  fortlöpande	  redogöra	  för	  utvecklingen	  på	  förbundets	  
hemsida.	  

$	  8.	  Rapport	  från	  årets	  internationella	  tävlingssäsong.	  

Roland	  Brebäck	  redovisade	  årets	  resultat:	  



JVM	  i	  F3D	  ägde	  rum	  i	  Tjeckien	  med	  25	  länder	  representerade.	  Emil	  Broberg,	  klubb,	  kom	  på	  andra	  
plats	  i	  seniorklassen.	  

VM,	  F3K,	  ägde	  rum	  i	  Kroatien	  med	  deltagare	  från	  32	  länder.	  Det	  svenska	  laget	  tog	  ett	  hedrande	  brons	  
i	  lag-‐VM.	  

VM,	  F3B,	  ägde	  rum	  i	  Holland.	  Resultatet	  blev	  ett	  brons	  i	  lagtävlingen	  och	  med	  Jocke	  Stål	  som	  segrare	  
i	  såväl	  Europa-‐	  som	  Världscupen.	  

I	  det	  kommande	  numret	  av	  MFN	  återfinns	  mera	  detaljerade	  artiklar	  om	  dessa	  tävlingar.	  

$	  9.	  Framtida	  administrativa	  rutiner.	  

Styrelsen	  har	  börjat	  diskutera	  möjliga	  lösningar	  som	  leder	  till	  förenklade	  administrativa	  rutiner.	  Det	  
nuvarande	  Idrott	  OnLine	  upplevs	  som	  komplicerat	  och	  tungarbetat.	  SMFF	  är	  inte	  ensamt	  i	  denna	  
uppfattning	  –	  andra	  förbund	  inom	  RF	  är	  inne	  på	  samma	  tankegångar.	  Lova	  Bannister	  och	  Roland	  
Brebäck	  skall	  till	  nästa	  möte	  undersöka	  vilka	  alternativ	  som	  skulle	  kunna	  vara	  möjliga.	  

$	  10.	  Verksamhetsplan	  för	  2016.	  

VO	  Bredd	  har	  under	  2015	  hittills	  inte	  genomfört	  några	  aktiviteter	  men	  avser	  att	  under	  hösten	  planera	  
för	  verksamheten	  2016	  under	  ledning	  av	  ordf	  VO	  bredd	  och	  med	  assistans	  av	  Lova	  Bannister.	  

$11.	  Modellflygnytt.	  

Styrelsen	  diskuterade	  kostnaderna	  för	  MFN	  och	  hur	  tidningen	  kan	  göras	  både	  billigare	  och	  bättre.	  

Åke	  arbetar	  med	  att	  få	  in	  fler	  annonsörer	  och	  framför	  allt	  fler	  ”författare”	  och	  förslag	  till	  artiklar.	  
Under	  hösten	  ska	  VO	  Bredd	  utreda	  hur	  en	  ändrad	  utgivningsplan	  kan	  påverka	  såväl	  kostnaderna	  som	  
medlemsavgiften	  i	  SMFF.	  Färre	  sidor/antal	  nummer	  torde	  reklekteras	  i	  förbundsavgiften	  

Styrelsen	  beslöt	  att	  Åke	  till	  nästa	  möte	  undersöker	  hur	  ett	  minskat	  sidantal	  påverkar	  kostnaderna.	  

	  

$	  12.	  Nästa	  möte	  och	  avslutning	  

Nästa	  möte,	  distansmöte,	  äger	  rum	  tisdagen	  den	  29:e	  september.	  

Därmed	  tackade	  ordföranden	  för	  visat	  intresse	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  

	  

Vid	  protokollet	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Justerare	  

	  

Claes	  Wahlund	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Lova	  Bannister	  

	  

	  


